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ACTA D’ASSEMBLEA DE BARRI 

1. Dades generals 

 Barri: Nucli Antic 

 Data: dilluns 8 de juliol de 2024 

 Hora: 19h 

 Lloc: Plaça de la Font de la Roda 

 Regidor/a de barri: Joan Jansana 

 Assistents a la reunió: 53 persones 

 Assistents de l’equip de govern: 

o Anna Serra: regidoria de barri de Can Prats, regidoria d’Educació, 

Infància i Família, regidoria de Formació i Ocupació 

o Javier Romero: regidoria de Joventut, regidoria de Participació Ciutadana 

o Eunice Martín: regidoria de Serveis Socials, regidoria de Salut Pública i 

Consum 

o Miguel Àngel Abril: regidoria d’Esports i Activitat Física, regidoria 

d’Activitat Econòmica i Turisme, regidoria de Comerç i Indústria 

o Joan Jansana: regidoria de Control Ambiental, Transició Energètica i 

Mobilitat Sostenible, regidoria de Serveis Municipals, Espai Públic i 

Equipaments, regidoria d’Urbanisme i Obres d’Infraestructures 

o Victor Puntas: Cap de gabinet i protocol 

o Maria Antònia Borbón: vicealcaldessa, regidoria d’Habitatge, regidoria 

d’Hisenda i Gestió Tributària 

2. Ordre del dia 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

B. Seguiment de les accions al barri 

C. Punts d’actualitat municipal 

D. Torn obert de preguntes 

3. Punts tractats i acords 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

El regidor de barri, Joan Jansana, obre la sessió donant la benvinguda als i a 

les assistents a l’assemblea. Explica el funcionament de la sessió i recorda 

els objectius i horaris d’atenció de la regidoria de barri. 
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B. Seguiment de les accions al barri 

El regidor de barri, Joan Jansana, explica quines han estat les accions més 

rellevants al barri, com l’estat de la font de la Roda, actualment a l’espera d’un 

recanvi per la seva reparació, la resolució de la situació de l’ocupació a un 

bloc de la Plaça Anselm Clavé, la reposició de les bandes reductores a la 

Carretera de Barcelona i la instal·lació de la colònia felina a l’estació de FGC. 

Entre els projectes a futur, en destaca la remodelació dels parcs de la Font de 

la Roda i de l’estació del Palau. 

 

C. Punts d’actualitat municipal 

L’alcalde, Marc Giribet, exposa els temes d’aquest punt i tracta diversos 

projectes que futurament s’executaran a Sant Andreu de la Barca, com la 

construcció del nou CAP, la reforma de diversos parcs infantils o la nova 

escola bressol.  

També exposa els resultats de diferents estudis i accions com el nombre 

d’incidències rebudes a través de l’Hola Sant Andreu, els resultats de 

l’enquesta ciutadana de la Diputació de Barcelona o les actuacions policials 

exposades a la Junta Local de Seguretat. 

D. Torn obert de paraula 

V1: comenta que últimament s’ha trobat moltes panerol·les a la plaça de la Font 

de la Roda, així com al Carrer Major. Pregunta quan es té previst fumigar. 

E.G2.: s’explica que es fumiga sota demanda als punts on es localitzen 

incidències. Es passarà la demanda per realitzar les accions. 

V: pregunta quin és el problema amb els panots dels carrers colindants a la Font 

de la Roda, ja que molts belluguen perquè a sota no hi ha ciment, només sorra 

que amb les pluges marxa. 

E.G.: s’explica que quan es va fer la remodelació, no se cimentaven les zones 

peatonals, però no es previa que hi hauria circulació de vehicles que fan malbé 

el paviment. Es tindrà en compte per a futures actuacions. 

                                                           
1 Abreviatura de veí/na, per garantir l’anonimat dels i de les assistents. 
2 Abreviatura d’Equip de Govern. 



  

 3 

V: el passat octubre es va realitzar una reunió amb els veïns del Passeig del 

Parlament, número 6, per tractar la problemàtica de l’accés al pàrquing i la sortida 

dels infants de l’acadèmica Kids’n’Us. Encara no s’ha rebut resposta de la 

situació. Aprofita per agraïr la tasca de la regidoria d’Educació amb la posada en 

marxa del Pla Educatiu d’Entorn i el casal jove d’estiu. 

E.G.: S’explica que es va retirar una jardinera per trobar-se malmesa. Es creu 

que la situació millorarà amb l’asfaltat del carrer, que no s’ha realitzat perquè era 

més eficient esperar a l’acció de l’asfaltatge previst. 

V: Pregunta si existeix alguna acció a realitzar a la sortida d’un párquing del 

carrer de l’Església. 

E.G.: el més adient és la instal·lació, per part de la propietat, d’un llum 

d’advertència als vianants quan la porta del pàrquing s’obri. 

V: Els carrers peatonals del barri estan molt bruts. Explica la situació 

descontrolada de coloms que pateixen alguns carrers, especialment el carrer 

Major. També comenta les múltiples infraccions de veïns que estacionen 

indegudament per tots els carrers del nucli (C/Església, C/Pau Casals, C/Major, 

C/Rector Joanico). Proposa, a més de policia, la instal·lació d’altres sistemes de 

control com pivots o lector de matrícules. 

E.G.: la situació dels coloms es pot tractar com a plaga si arriba a aquestes 

magnituds i es poden fer accions. En quant a l’estacionament, es reforçarà 

aquest servei en els horaris més conflictius per part de policia local. Els lectors 

de matrícules és un sistema que es pot estudiar. 

V: comenta la sensació d’inseguretat al barri. Al carrer Josep Oriol l’hivern passat 

hi va haver diversos intents de robatori. No troba que hi hagi molta presència de 

policia local al carrer. Pensa que cal detectar millor els punts calents de 

deliqüència. 

E.G.: s’explica que la sensació d’inseguretat no respon a les dades obtingudes, 

ja que a la passada Junta Local de Seguretat es va publicar que el nombre de 

robatoris havia disminuït. S’explica també que gairebé el 70% dels delictes 

comesos a la ciutat els tracta policia local, quan realment les seves competències 

són de policia administrativa. S’ha fet la demanda a la conselleria d’Interior per 

demanar reforç a les plantilles de mossos d’esquadra de les prefactures de Sant 
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Vicenç dels Horts i Martorell, que assisteixen al nostre municipi. No és possible 

dotar d’efectius la policia local actualment. 

V: a la carretera de Barcelona, els vehicles particulars estacionen als espais de 

càrrega i descàrrega, fet que provoca que els vehicles industrials estacionin a les 

entrades dels aparcaments privats i obstaculitzin el pas. S’ha fet requeriment a 

les oficines centrals de BonÀrea perquè realitzen les descàrregues fora d’horari 

i això molesta el descans del veïnat. També demana podes més intensives als 

arbres de la carretera de Barcelona. 

E.G.: s’anima a interposar una denúncia a BonÀrea per aquestes accions 

continuades. També s’explica que és intenció de l’Ajuntament que el personal 

destinat a vigilar la zona blava també gestioni les zones de càrrega i descàrrega 

per controlar aquests malusos. En quant a la poda, s’explica que el mètode de 

poda segueix els criteris dels equips especialitzats, que en cap cas és decisió de 

l’equip de govern com es poden els arbres de la ciutat. 

V: explica que a la baixada del carrer de la Palla es va instal·lar una senyal d’stop, 

però caldria instal·lar un mirall per tenir visibilitat dels vehicles que pugen pel 

carrer de l’Església. 

E.G.: es prèn nota per demanar la instal·lació. 

V: pregunta si es té prevista alguna acció de remodelació de la Plaça de la Pau. 

També demana una revisió de les palmeres de la plaça, que sembla que es 

troben en mal estat. 

E.G.: s’explica que la idea de l’Ajuntament és que a la Plaça de la Plau li cal un 

replantejament d’usos que passés per l’eliminació dels jocs infantils actuals, en 

molt mal estat, i el replantejament de la font ornamental, ja que en els actuals i 

futurs estats de sequera tot apunta que serà molt difícil reobrir-la. 

V: comenta que al carrer de la Palla, un dels primers carrers en fer-se peatonals, 

hi ha sots profunds que poden ser perillosos pels vianants. 

E.G.: es prèn nota de la problemàtica. 

V: pregunta si hi ha intenció de convertir els cinemes Atrium en un centre 

comercial. 

E.G.: s’explica per sobre la problemàtica dels terrenys de l’Atrium, actualment en 

curs judicial des de fa vint anys. La idea és que, si s’acaba resolent de manera 
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que es pugui replantejar l’espai, pugui acaba esdevenint un centre d’oci que doni 

resposta a la necessitat d’activitats per joves, juntament amb el futur Ateneu 

Jove. 

V.: a finals de novembre es va preguntar sobre la manca de manteniment del 

cementiri vell, però no s’ha rebut resposta. 

E.G.: no s’ha tractat el tema, es farà consulta a Pomfusa. 

V.: explica la seva preocupació sobre la degradació dels comerços al barri, que 

veu com van tancant. Demana participació per part del sector de comerciants en 

les polítiques de reactivació de la zona. També comenta la poca il·luminació de 

la zona, especialment al carrer Major i al carrer Montseny, durant les nits. 

E.G.: es recull la proposta de participar en aquestes estratègies. En quant a la 

llum, s’explica que s’està treballant per detectar possibles punts de la ciutat on la 

intensitat lumínica es trobi per sota dels permisos. 

Sense més punts a tractar, es conclou l’assemblea amb el vist-i-plau dels i de les 

assistents. 

 

 


